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Istungit juhatas: Paide varivolikogu valimiskomisjoni esimees Ott Karulin (esimene

päevakorrapunkt), varivolikogu esimees Kevin Kinev.

Istungit protokollis: Paide Teatri dramaturg Oliver Issak.

Istungist võtsid osa varivolikogu liikmed: Ruth Aarma, Rasmus Eelmaa, Erich Einstein, Tiit

Kanne, Maiko Kesküla, Kevin Kinev, Ade-Briana Nurk, Jana Olonen, Marje Peterson, Arne

Pindmaa, Ülle Rohtma, Elery Rooba, Tiiu Saarist, Teele Seire, Kadri Siim, Birgit Sitska,

Margo Sootla, Markko Sunni (Zoomis), Eve Tambre, Üllar Vahtramäe, Vootele Veldre.

Puudusid: Evi Reitel ja Kalev Õigus.

Varivolikogu valimiskomisjoni esimees Ott Karulin avas 4. novembril 2021 istungi. Vastavalt

Paide linna põhimäärusele on avaistungi esimeseks päevakorrapunktiks varivolikogu

esimehe valimine, mille viib läbi valimiskomisjon. Varivolikogu kantselei ülesandeid täidab

Paide Teater, kes on loonud kolmeliikmelise valimiskomisjoni järgmises koosseisus: Ott

Karulin, valimiskomisjoni esimees, Maarit Nõmm ja Margaret Tilk.

Varivolikogu istungist võttis osa 21 varivolikogu liiget.

Ott Karulin teatas, et kaks varivolikogu liiget on teatanud oma soovist varivolikogust lahkuda

ning neile on varivolikogus määratud järgmised asendusliikmed:

Elvi Raudsepa asendusliige on Evi Reitel;

Urmas Raudsepa asendusliige on Kalev Õigus.

Ott Karulin tutvustas päevakorda:

1. Varivolikogu esimehe valimine

2. Varivolikogu aseesimehe valimine

3. Varivolikogu alatiste komisjonide moodustamine

4. Varivolikogu alatiste komisjonide esimeeste ja aseesimeeste valimine.



Päevakorrapunkt 1

Varivolikogu esimehe valimine

Varivolikogu valimiskomisjoni esimees Ott Karulin teatas, et esimehe valimiseks tuleb läbi

viia salajane hääletamine ja palus üles seada Paide varivolikogu esimehe kandidaate.

Varivolikogu liige Birgit Sitska esitas varivolikogu esimehe kandidaadiks varivolikogu liikme

Teele Seire ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Teele Seire andis nõusoleku kandideerimiseks varivolikogu esimehe kohale ja varivolikogu

valimiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Ade-Briana Nurk esitas varivolikogu esimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Kevin Kinevi ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Kevin Kinev andis nõusoleku kandideerimiseks varivolikogu esimehe kohale ja varivolikogu

valimiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Jana Olonen esitas varivolikogu esimehe kandidaadiks varivolikogu liikme

Maiko Kesküla ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Maiko Kesküla andis nõusoleku kandideerimiseks varivolikogu esimehe kohale ja

varivolikogu valimiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Rohkem kandidaate ei esitatud.

21 poolthäälega otsustati sulgeda kandidaatide ülesseadmise nimekiri.

Kuulati kandidaatide sõnavõtte.

Esimesena astus kõnepulti Teele Seire:

“  Tere head kohalviibijad, kallid varivolinikud! Aitäh, et usaldasite mind esimehe

kandidaadiks. Luban olla hea esimees. Aitäh”

Küsimusi ei esitatud.

Teisena astus kõnepulti Kevin Kinev:



“Austatud siinviibijad. Oma kõnes ei räägi ma kindlasti iseendast, vaid tahan teid panna

mõtlema. Tegin eile ettevalmistusi eesti keele arvamusloo jaoks. Mõtteaineks oli Jan Teeveti

kõne, mis kanti ette siinsamas Paide keskväljakul ning mille nimeks oli "Väiksus ei ole

takistus, vaid võimalus." Mind pani selles sõnavõtus suuresti mõtlema ääremaastumine,

töökohtade puudus, halb maine, kehv teenuste kvaliteet ning kättesaadavus. Need on vaid

vähesed probleemid maapiirkondades. Uurides teemat lähemalt, jõudsin järeldusele, et kõik

eelöeldud probleemid kajastuvad ennekõike noorte seas, noorte pilgu läbi mõjutavad need

meid kõige enam. Ilma lasteta pole meil aga kahjuks tulevikku. Elu hakkab vaikselt

hääbuma. Meil kõigil on üks ühine eesmärk, head varivolikogu liikmed – seista oma

kodukoha heaolu eest. Ilma järeltulevate põlvedeta pole sellel aga mingit mõtet, visioon

puudub. Siinkohal kutsun kõiki üles, olenemata vanusest, toetama noori, toetama noorte

julgust, pealehakkamist, uusi ideid ning nende tahet vastutada, elu edasi viia. Lõppude

lõpuks ei saa me ju üle ega ümber just neist. Nemad loovad meie uue elu tuleviku. Nooruse

eest!”

Varivolikogu liige Tiit Kanne esitas kõne lõpus küsimuse: “Kas varivolikogu esimehel on

rohkem võimalusi mõjutada otsuseid võrreldes varivolikogu lihtliikmega?”

Kevin Kinev vastas: “Kindlasti mitte, meil kõigil on enda üks hääl ja me räägime kaasa

vastavalt sellele, kuidas me ise tahame, olenemata, kas ollakse esimees või aseesimees või

lihtliige.”

Rohkem küsimusi ei esitatud.

Kolmandana astus kõnepulti Maiko Kesküla:

“Tervist kõikidele! Head varivolinikud ja külalised, kes on tulnud varivolikogu täna vaatama.

Aitäh ka minu kandidatuuri esitamise eest varivolikogu esimehe kohale. Ma usun, et

volikogu on see koht, kus peaksid sündima parimad otsused Paide linna ja selle kogukonna

juhtimiseks. Tänaseks on valimised läbi, volinikud valitud, nii varivolikogusse kui ka

linnavolikogusse, ja nüüd võiks unustada need poliitilised kemplemised, poliitilised lõhed ja

otsida seda ühisosa, kuidas sünniksid kõige paremad ideed ja mõtted. Ma juhiksin

tähelepanu sellele, et volikogu ei ole tegelikult ainult valitud poliitikute palee, kus otsuseid

tehakse. Jah, me oleme saanud mandaadi, päris-volinikud on saanud mandaadi, aga

tegelikult on volikogu komisjonides ja aruteludes võimalik kaasata palju rohkem inimesi ja

rääkida kaasa ja mõelda kaasa. Poliitilised ideoloogiad ei ole teatavasti kohalikul tasandil nii

määravad ja otsustavad. Mina varivolikogu esimehena otsin kindlasti ühisosa ja seda, et



varivolikogu töötaks parima tahte suunas. Seda tuleb teha avatult, mitte arvestades

mingisuguseid isiklikke või isikutest tulenevaid konflikte, pingeid, vastasseise. Kõike tuleb

teha selle nimel, mis on just Paidele kõige parem. Aitäh!”

Varivolikogu liige Tiit Kanne esitas küsimuse: “Kuidas lahendaksid olukorra, kui

varivolikogus on eelnõu, mis on vaja ilmtingimata vastu võtta, aga hääled ei tule kokku.”

Maiko Kesküla vastas: “Volikogu ongi poliitiliste kompromisside otsimise koht ja järelikult on

seal midagi, mis segab volinikel oma otsust langetamast. Ma usun, et seda tuleb otsida ja

sellele tuleb kulutada energiat, aega, vahel ka raha, et see mõtestatus ja vajalik konsensus

lõpuks ikkagi üles leida. Nui neljaks!”

Varivolikogu liige Üllar Vahtramäe esitas küsimuse: “Sina kui tulevane varivolikogu esimees,

mis on sinu suhe korruptsiooniga?”

Maiko Kesküla vastas: “Siin on ka praegu inimesi, kes töötavad Korrutsioonivaba Eesti

ühingus. Ja korruptsioon on selline asi, mis õõnestab usaldust ja kui usaldust ei ole, siis ei

ole võimalik koostööd teha.”

Varivolikogu liige Tiit Kanne esitas oma teise küsimuse: “Mida võtta Paide linnas ette

rohepöördega?”

Maiko Kesküla vastas: “Ma arvan, et selline asi nagu rohepööre ei olegi Paide linnas veel

aset leidnud. Seepärast ei ole võimalik ka sellega midagi ette võtta. See tuleks kõigepealt

tekitada ja luua. Ja ma usun, et kliimateemad ja ka rohepööre on meie varivolikogus

olulised.”

Rohkem küsimusi ei esitatud.

Kuulati valimiskomisjoni esimeest Ott Karulini, kes selgitas hääletussedelite täitmise ja

hääletamise korda.

Valimiskomisjon andis hääletamissedelid varivolikogu liikmetele allkirja vastu nimekirja

alusel.



Toimus salajane hääletamine.

Pärast hääletamise läbiviimist avati hääletuskast ja valimiskomisjoni poolt toimus avalik

häälte lugemine.

Valimiskomisjoni esimees Ott Karulin luges ette valimiskomisjoni protokolli.

Paide varivolikogu valimiskomisjoni liikmed: Margaret Tilk, Maarit Nõmm ja Ott Karulin tegid

kindlaks, et varivolikogu istungist võtab osa 21 varivolikogu liiget. Varivolikogu liikmetele

anti välja Paide varivolikogu esimehe valimiseks 21 hääletussedelit. Kehtetuid sedeleid ei

olnud. Valimistulemuste kindlakstegemisel selgus, et Kevin Kinevi poolt anti 14 häält, Maiko

Kesküla poolt 5 häält ja Teele Seire poolt 2 häält.

Proteste ei esitatud.

Valimiskomisjoni esimees Ott Karulin luges ette valimiskomisjoni otsuse "Paide varivolikogu

esimehe valimine", millega valimiskomisjon tunnistas Paide varivolikogu esimeheks valituks

Kevin Kinevi.

Valimiskomisjoni esimees Ott Karulin kuulutas välja 5 minutilise vaheaja.

Päevakorrapunkt 2

Varivolikogu aseesimehe valimine

Kuulati varivolikogu esimeest Kevin Kinevit, kes tegi ettepaneku valida varivolikogu

aseesimehe valimisteks 3-liikmeline häältelugemiskomisjon.

Istungi juhataja palus esitada kandidaate häältelugemiskomisjoni.

Häältelugemiskomisjoni esitati varivolikogu liikmed Ülle Rohtma, Eve Tambre ja Kadri Siim.

Otsustati sulgeda häältelugemiskomisjoni kandidaatide nimekiri.

21 poolthäälega kinnitati Paide varivolikogu aseesimehe valimiste häältelugemiskomisjon

kooseisus: Ülle Rohtma, Eve Tambre ja Kadri Siim.



Kuulati varivolikogu esimeest Kevin Kinevit, kes palus üles seada Paide varivolikogu

aseesimehe kandidaadid.

Varivolikogu liige Marje Peterson esitas varivolikogu aseesimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Ruth Aarma ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Ruth Aarma andis nõusoleku kandideerimiseks varivolikogu aseesimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Teele Seire esitas varivolikogu aseesimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Birgit Sitska ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Birgit Sitska andis nõusoleku kandideerimiseks varivolikogu aseesimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Kevin Kinev esitas varivolikogu aseesimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Ade-Briana Nurga ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Ade-Briana Nurk andis nõusoleku kandideerimiseks varivolikogu aseesimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Rohkem kandidaate ei esitatud ja otsustati sulgeda kandidaatide esitamise nimekiri 21

poolthäälega.

Kuulati kandidaatide sõnavõtte.

Tiit Kanne esitas ühe küsimuse Ruth Aarmale ja ühe Ade-Briana Nurgale. Üllar Vahtramäe

esitas ühe küsimuse Ruth Aarmale.

Rohkem küsimusi ei esitatud.

Häältelugemiskomisjon andis hääletamissedelid varivolikogu liikmetele allkirja vastu

nimekirja alusel.

Toimus salajane hääletamine.

Häältelugemiskomisjoni poolt toimus avalik häälte lugemine.



Varivolikogu esimees Kevin Kinev luges ette valimiskomisjoni protokolli.

Paide varivolikogu häältelugemikomisjoni liikmed: Ülle Rohtma, Eve Tambre ja Kadri Siim

tegid kindlaks, et varivolikogu istungist võtab osa 21 varivolikogu liiget. Varivolikogu

liikmetele anti välja Paide varivolikogu aseesimehe valimiseks 21 hääletussedelit. Kehtetuid

sedeleid ei olnud. Valimistulemuste kindlakstegemisel selgus, et Ruth Aarma poolt anti 7

häält, Birgit Sitska poolt anti 11 häält ja Ade-Briana Nurga poolt anti 3 häält.

Proteste ei esitatud.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev andis teada, et Paide varivolikogu aseesimehe esimeses

hääletusvoorus ei saanud ükski kandidaat koosseisu häälteenamust ning varivolikogu

aseesimees jäi valimata. Vastavalt Paide linna põhimäärusele toimub varivolikogu

aseesimehe teine hääletusvoor kahes esimeses voorus enim hääli saanud kandidaadi vahel.

Teise hääletusvooru ettevalmistamiseks kuulutas varivolikogu esimees Kevin Kinev välja 5

minutilise vaheaja.

Varivolinikud naasesid vaheajalt ning häältelugemiskomisjon andis hääletamissedelid

varivolikogu liikmetele allkirja vastu nimekirja alusel.

Toimus salajane hääletamine.

Häältelugemiskomisjoni poolt toimus avalik häälte lugemine.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev luges ette valimiskomisjoni protokolli.

Paide varivolikogu häältelugemikomisjoni liikmed: Ülle Rohtma, Eve Tambre ja Kadri Siim

tegid kindlaks, et varivolikogu istungist võtab osa 21 varivolikogu liiget. Varivolikogu

liikmetele anti välja Paide varivolikogu aseesimehe valimiseks 21 hääletussedelit. Kehtetuid

sedeleid ei olnud. Valimistulemuste kindlakstegemisel selgus, et Ruth Aarma poolt anti 2

häält ja Birgit Sitska poolt 19 häält.

Proteste ei esitatud.



Varivolikogu esimees Kevin Kinev luges ette häältelugemiskomisjoni otsuse "Paide

varivolikogu aseesimehe valimine", millega häältelugemiskomisjon tunnistas Paide

varivolikogu aseesimeheks Birgit Sitska.

Päevakorrapunkt 3

Varivolikogu alatiste komisjonide moodustamine

Kuulati varivolikogu esimehe Kevin Kinevi ettekannet, milles ta tutvustas Paide varivolikogu

alatiste komisjonide moodustamist.

Kevin Kinev tegi ettepaneku moodustada neli alatist komisjoni: regionaalarengu komisjon,

eelarvekomisjon, sotsiaal- ja tervishoiukomisjon ning hariduskomisjon.

Toimus avalik hääletus.

21 poolthäälega otsustati ettepanek moodustada Paide varivolikogule neli alatist komisjoni

vastu võtta.

Varivolikogu liige Maiko Keskküla esitab protseduurilise küsimuse ning uurib, kas

komisjonide esimehed ja aseesimehed on võimalik korraga valida. Varivolikogu

valimiskomisjoni esimees Ott Karulin vastab, et võib ja täpselt seda järgnevalt tegema

hakataksegi.

Päevakorrapunkt 4

Varivolikogu alatiste komisjonide esimeeste ja aseesimeeste valimine

Varivolikogu esimees Kevin Kinev tegi ettepaneku valida alatiste komisjonide esimeeste

valimiste häältelugemiskomisjoni samas koosseisus, kui varivolikogu aseesimehe valimistel.

Kõik 21 varivolinikku olid ettepaneku poolt.

Kuulati varivolikogu esimeest Kevin Kinevit, kes palus üles seada Paide varivolikogu

regionaalarengu komisjoni esimehe kandidaadid.



Varivolikogu liige Ruth Aarma esitas regionaalarengu komisjoni esimehe kandidaadiks

varivolikogu liikme Teele Seire ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku

ettepaneku.

Teele Seire andis nõusoleku kandideerimiseks regionaalarengu komisjoni esimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Teele Seire esitas regionaalarengu komisjoni esimehe kandidaadiks

varivolikogu liikme Erich Einsteini ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku

ettepaneku.

Erich Einstein andis nõusoleku kandideerimiseks regionaalarengu komisjoni esimehe kohale

ja varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev palus üles seada Paide varivolikogu eelarvekomisjoni

esimehe kandidaadid.

Varivolikogu liige Ülle Rohtma esitas eelarvekomisjoni esimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Ruth Aarma ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Ruth Aarma andis nõusoleku kandideerimiseks eelarvekomisjoni esimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Birgit Sitska esitas eelarvekomisjoni esimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Maiko Kesküla ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Maiko Kesküla andis nõusoleku kandideerimiseks eelarvekomisjoni esimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev palus üles seada Paide varivolikogu sotsiaal- ja

tervishoiukomisjoni esimehe kandidaadid.

Varivolikogu liige Birgit Sitska esitas sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimehe kandidaadiks

varivolikogu liikme Markko Sunni ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku

ettepaneku.

Markko Sunni andis nõusoleku kandideerimiseks sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimehe

kohale ja varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.



Varivolikogu liige Kadri Siim esitas sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimehe kandidaadiks

varivolikogu liikme Tiit Kanne ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku

ettepaneku.

Tiit Kanne andis nõusoleku kandideerimiseks sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimehe

kohale ja varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Ruth Aarma esitas sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimehe kandidaadiks

varivolikogu liikme Arne Pindmaa ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku

ettepaneku.

Arne Pindmaa andis nõusoleku kandideerimiseks sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimehe

kohale ja varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev palus üles seada Paide varivolikogu hariduskomisjoni

esimehe kandidaadid.

Varivolikogu liige Jana Olonen esitas hariduskomisjoni esimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Margo Sootla ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Margo Sootla andis nõusoleku kandideerimiseks hariduskomisjoni esimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Birgit Sitska esitas hariduskomisjoni esimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Tiiu Saaristi ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Tiiu Saarist andis nõusoleku kandideerimiseks hariduskomisjoni esimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Varivolikogu liige Arne Pindmaa esitas hariduskomisjoni esimehe kandidaadiks varivolikogu

liikme Ade-Briana Nurga ja andis üle kandidaadi ülesseadmise kohta kirjaliku ettepaneku.

Ade-Briana Nurk andis nõusoleku kandideerimiseks hariduskomisjoni esimehe kohale ja

varivolikogu häältelugemiskomisjon kandis esitatud kandidaadi hääletamissedelile.

Rohkem kandidaate ei esitatud ja otsustati sulgeda kandidaatide esitamise nimekiri 21

poolthäälega.

Kuulati kandidaatide sõnavõtte.



Maiko Kesküla esitas ühe küsimuse Margo Sootlale ja ühe Ade-Briana Nurgale.

Rohkem küsimusi ei esitatud.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev tänab kõiki oma seisukohtade tutvustamise eest ning teeb

ettepaneku alustada hääletamisega.

Häältelugemiskomisjon andis hääletamissedelid varivolikogu liikmetele allkirja vastu

nimekirja alusel.

Toimus salajane hääletamine.

Häältelugemiskomisjoni poolt toimus avalik häälte lugemine.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev luges ette valimiskomisjoni protokolli.

Paide varivolikogu häältelugemiskomisjoni liikmed: Ülle Rohtma, Eve Tambre ja Kadri Siim

tegid kindlaks, et varivolikogu istungist võtab osa 21 varivolikogu liiget. Varivolikogu

liikmetele anti välja Paide varivolikogu alatiste komisjoni esimeeste valimiseks 84

hääletussedelit. Kehtetuid sedeleid oli üks. Valimistulemuste kindlakstegemisel selgus, et:

regionaalarengu komisjoni esimeheks valiti 11 häälega Teele Seire, aseesimeheks 10

häälega Erich Einstein.

eelarvekomisjoni esimeheks valiti 11 häälega Maiko Kesküla, aseesimeheks 10 häälega

Ruth Aarma.

sotsiaal- ja tervishoiukomisjoni esimeheks valiti 10 häälega Tiit Kanne, aseesimeheks 6

häälega Arne Pindma.

hariduskomisjoni esimeheks valiti 12 häälega Margo Sootla, aseesimeheks 5 häälega

Ade-Briana Nurk.

Proteste ei esitatud.

Varivolikogu esimees Kevin Kinev õnnitles kõiki alatiste komisjonide esimehi ja aseesimehi

ning kuulutas istungi lõppenuks.



Maiko Keskküla esitas istungivälise protseduurilise küsimuse, kas eeskiri ei näe ette, et iga

1,5 tunni järel tuleb teha pooletunnine paus ning pakkuda varivolinikele kohvi ja pirukaid.

Varivolikogu valimiskomisjoni esimees Ott Karulin täpsustas, et vastavalt Paide linna

põhimäärusele kuulutab volikogu esimees kauem kui 1,5 tundi kestva istungi puhul

tõepoolest välja kuni 30minutilise vaheaja, mida varivolikogu esimees Kevin Kinev ka tegi,

kuid kohvi ja pirukate kohta põhimääruses nõue puudub.


